
Referat fra FAU-møte 16. november 2023 kl. 1830 på Holviga Skole.

Til stede:
Tor Eide, Lina Henriksen, Kristoffer Evensen, Helga Kleivene Hagby, Birgitte Utskot, Svein Atle
W. Wilhelmsen, Jan Vidar R. Midtbø, Ruth Skåre Grunnøy.

Frafall:
Ingen

Referent:
Jan Vidar R. Midtbø

Godkjenning av innkalling
Diskusjon: Ingen bemerkninger.

Konklusjon: Godkjent

Godkjenning av referat fra forrige møte
Diskusjon: Ingen bemerkninger

Konklusjon: Godkjent

Informasjon fra kommunen angående ny skole
Prosjektleder i Grimstad kommune, Silje Møller, informerte FAU om status på prosjektet «Ny
Holviga Barneskole».

Arbeidet med ny skole går sin gang. Skolen skal bygges for 600 elever, og det vil bli beregnet
12 m2 per elev. Skolen skal kunne takle en treparallell klassestruktur med opptil 29 elever i
hver klasse.

Målsettingen er å utlyse anbudskonkurransen for bygging av ny skole i mars 2024.
Rivearbeidene for den gamle skolen blir lyst ut medio desember, og er planlagt gjennomført
mars-mai.

Det er fortsatt noen uklarheter knyttet til internasjonal skole, som det jobbes med å få
klarhet i. Avgjørelser for Internasjonal skole vil påvirke fremdriften av Holviga barneskole.
FAU håper fremdriften av barneskolen vil bli høyt prioritert.



Informasjon fra skolen

● Økonomi: Merforbruk er p.t. på 700 000. Merforbruket knyttes i stor grad til at det
faktiske antallet elever er høyere enn antallet elever skolen får støtte for.

● Vikarer: Det er vanskelig å oppdrive vikarer. Det gjør at noen ansatte må ta
overtidstimer.

● 7. trinn har vært på hospitering på ungdomsskolen, og opplevd dette som positivt.
Skolen vil derfor videreføre dette tilbudet.

● Read-prosjektet fortsetter. Elever i 1.-4. trinn får med seg nett med bøker hjem. Dette
gjøres for å øke leselysten.

● Kommunen tilbyr fortsatt gratis svømming på Levermyr for barna, pluss én forelder.
Dette gjelder ut 2025.

● SFO: Eldbjørg Jansen og tre andre SFO-ledere går på et utviklingsopplegg som heter
Kvalitet i SFO, laget av UDIR. Hensikten er å heve kvaliteten på SFO.

● SFO har utfordringer med at barna ikke tar på seg nok klær når de skal ut. SFO ber om
at dette snakkes om i hjemmene med barna.

Kommunebudsjettet for 2024:
Kommunedirektøren har lagt frem et forslag til kommunebudsjett for 2024. Budsjettpostene
tilknyttet skolen reduseres, og dette er noe som bekymrer FAU. SU vil i samarbeid med FAU,
skrive en høringsuttalelse til budsjettforslaget.


